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Dostavba Základní školy v Dutině

Téměř skryta zrakům obyvatel obce je dokončována největší investiční 
akce tohoto roku - II. etapa přístavby ZŠ v Lutíně - pavilon praktické 
výuky a spojovací chodba, která v podstatě uzavírá komplex naší ZŠ. 
Tea už zbývá ”jen”sportovní areál za školou.

3.září, tzn. hned další den po zahájení nového školního roku, byla 
prozatím formou správního řízení předána spojovací chodba mezi novým 
pavilonem ZŠ a budovou školní družiny.

Celá stavba měla být dokončena podle smlouvy o dílo do konce října 
tohoto roku. Díky rychlému postupu dodavatele stavby /Gemo Olomouc/ je 
naděje, že kompletní dílo bude předáno do užívání již o měsíc dříve, tedy 
do konce tohoto měsíce. A to včetně víceprací, kterými jsou chodníky 
mezi školou a hlavním vchodem do pavilonu a také včetně předláždění chod
níku před Školní družinou - vše kvalitní, tzv. zámkovou dlažbou.

V současnosti je opsána soutěž na dodávku vybavení auly školy, která 
je v prvním patře pavilonu a která bude sloužit samozřejmě i pro- potřeby 
obce. Uzávěrka této soutěže je do 16. září a součástí zadání je dokončení 
auly do konce října. Pokud půjde vše podle předpokladů, představí ObU 
tyto nové prostory při příležitosti voleb do senátu 15.a 16.listopadu.

Protože na tuto akci dostala obec příspěvek, přijel si 9.září postup 
prací prohlédnout i přednosta Oklí v Olomouci, JUDr. František Neplech 
společně s vedoucím finančního referátu Ing. Ludolfem Hrubým,

Plynofikace Třebčína

II. etapa plynofikace, která je sledována především obyvateli Třebčí
na, se dostává do závěrečné fáze. Postupprací, které jsou zajištovány 
firmami LB-TECH Litomyšl a ZIS Olomouc, však neodpovídá představám těch 
domácností, kterých se II. etapa týká.

Oblí požaduje vyšší nasazení pracovníků i mechanismů.
V těchto dnech svolává Oblí kontrolní den se zúčastněnými firmami s cílem 
přijmout opatření k zintenzivnění prací. Situace se komplikuje navíc 
současným výrazným ochlazením.

Přepravní opatření ČSAD Olomouc

Zastupitelstvo -obce průběžně informovalo občany o neochotě podílet 
se na hrazení ztrát údajně ’'neefektivních” linek OSAD, projíždějících 
našimi obcemi. 7.srpna došlo k vyhrocení situace ze strany přepravce, 
který ve svém Přepravním opatření 16/96 oznámil okamžité přerušení do
pravy v našich obcích. S výjimkou několika spojů do zaměstnání měly 
autobusy našimi obcemi pouze projíždět. Na zasedání zastupitelstva



tentýž den byl problém intenzivně diskutován.Zastupitelstvo bylo postave
no do velice obtížné role, okamžitě řešitelné jen zaplacením požadované 
částky. V rozpočtu obce však tato položka není naplněna, proto bude muset 
dojít k omezování jiných akcí.
Nechat zastavit autobusovou dopravu však bylo především pro starší spo- 
luobčeny nemyslitelné. ObÚ byl pověřen intenzivním jednáním s ČSAD a OkÚ, 
aby se tento problém řešil v budoucnosti jiným, než tímto dramatickým 
způsobem.

Vyneseno z rady
- SFŽP ČR zamítl žádost obce o "Kotlíkovou” dotaci, rada rozhodla 

občany zaplacenou částku 220,- Kč vrátit - způsob bude včas oznámen,
- obec zakoupila od Sigmy Lutín, a.s. budovu Č.p.131 /bývalé jesle/ pro 

potřeby obecní knihovny a Stavebního úřadu. Budova byla zaplacena 
• částí akcií podniku,
- radou jmenovaná komise vybrala zhotovitele části kanalizace v nejsle- 
dovanějším úseku před ZŠ a Oblí. Vinna ZTS Olomouc, a.s. zahájí v tomto 
týdnu práce a ukončí je dle smlouvy do 20. 10,1996. Stavba si díky 
exponovanému prostoru vyžádá ohledy a trpělivost jak ze strany chodců, 
tak projíždějících řidičů,

- rada společně se zástupci Sigmy Lutín, a.s. vede jednání s firmou 
BECYKLA-PLUS spol. s r.o. Mladá Boleslav o možnosti zřídit u známé 
skládky slévárenských písků recyklační linku,

- v současné době instaluje v obcích‘firma Telecom, a.s. řadu nových te
lefonních linek. Podle dohody ObÚ s ředitelem Telecomu, Ing. Kalina- 
nem budou tato provizorní vedení odstraněna nejpozději do 30.6.1998,

- naším katastrálním územím povede dálkový optický kabel ve směru Olša-
nyz- Cholina,

- ObÚ Slatinice nás požádal o příspěvek ne obědy pro naše žáky MŠ a ZŠ,
stravující se v tamějších školních jídelnách. Přestože se jedná o do
brovolný příspěvek, na který navíc není prostor v obecním rozpočtu, 
vyvstává znovu problém dojíždění dětí především z Třebčína do*školy 
ne v Lutíne, ale ve Slatinicích,

- pan Janíček dokončuje rekonstrukční práce v KD v Třebčíně,
- pan Zdeněk Vojtila, člen Obecního zastupitelstva, požádal dopisem 

o zproštění funkce člena zastupitelstva z důvodu stálé nepřítomnosti 
v místě bydliště. Obecní rada na základě zákona prohlašuje za novou 
členku zastupitelstva paní Jaroslavu Unzeitigovou z Třebčína,

- rada řeší ozvučení dokončované auly v pavilonu ZŠ,
- oprava báně kaple v Třebčíně bude provedena dřevěnou, ne ocelovou 
konstrukcí,

- OHS Olomouc trvá na vybudování sociálního zařízení v Ohradě v Třeb
číně,

- v souvislosti s dokončením nového přístupu do budovy Školní družiny 
byl© pořízeno do jídelny ŠD nové lino.

Zajímavosti

- obec poskytla finanční příspěvek sdružení rodičů a přátel postižených 
dětí ČREDA. pro školní rok 1996/97, nebot v péči sdružení jsou dvě 
děti z Lutína,

- byly ^hotoveny pohlednice Lutína a Třebčína, které budou k dispozici 
/ ' v prodejní síti,

- vyvstává, nutnost zřídit funkci správce obecního vodovodu,
- vedle budovy třebčínského obecního úřadu byl schválen záměr s umístě

ním novinového stárku.
Číslo vychází 9.září 1996


